
 

  

Rzeszów, 22 stycznia 2019 r. 

ORA-O.0003.5.2019 

 

 

 

       Szanowni Panowie 

       Witold Walawender 

Robert Walawender 

       Radni 

       Rady Miasta Rzeszowa 
 

 

 

W odpowiedzi na interpelację nr IV/3/2018 uprzejmie informuję, ze służby miejskie 

dokonają rozeznania rynku pod kątem dostępności „stróżówek-kontenerów” oraz ich ceny. 

Następnie w porozumieniu z Komisją do spraw Estetyki Przestrzennej i Rewitalizacji 

Obszarów Miejskich określona zostanie ich ilość, usytuowanie oraz wygląd. O wynikach 

dokonanych analiz zostaną Panowie poinformowani odrębnym pismem. 

 

 

Z poważaniem, 

 

 

        Zastępca Prezydenta 

          Miasta Rzeszowa 

                     (-) 

          Marek Ustrobiński 
           (Podpisane bezpiecznym podpisem elektronicznym) 

 


